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Sporządzono: 05.03.2025

Protokół nr IV/2024 z sesji

IV Sesja IX Kadencji Rady Miejskiej w Nowym Warpnie
data posiedzenia: 23-10-2024

miejsce posiedzenia: Sala Posiedzeń Urządu Gminy w Nowym Warpnie; pl. Zwycięstwa 1; 72-022
Nowe Warpno

Porządek obrad

Sprawy regulaminowe1.
otwarcie obradA.
stwierdzenie quorumB.
zatwierdzenie porządkuC.

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Nowe Warpno2.
Podjęcie uchwały w sprawie uchwały nr XXXIV/290/2023 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z3.
dnia 14 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno na rok 2024

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki4.
Komunalnej w Nowym Warpnie w zakresie gospodarki wodno-ściekowej

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok5.
2025 obowiązujących na terenie gminy Nowe Warpno

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 296.
stycznia 2020r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi i ustalenia wysokości stawek tej opłaty i zwolnień

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/034/2015 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z7.
dnia 25 marca 2015 roku.

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/065/2015 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z8.
dnia 25 listopada 2015 roku.
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przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Nowe Warpno z9.
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2025”

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku osoby fizycznej z dnia 11 września 2024 r. w10.
sprawie bezpieczeństwa mieszkańców Nowego Warpna

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Komunikaty i informację11.
Sprawy organizacyjne12.
Zamknięcie obrad13.

Wykaz głosowań

Przyjęcie porządku obrad (2024-10-23 17:11:08)1.
przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)

obecni: 14 (nieoddane: 1 ), nieobecni: 1
ZA - 13 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XXXIV/290/2023 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie2.
z dnia 14 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno za rok 2024.
(2024-10-23 17:22:16)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł
Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki3.
Komunalnej w Nowym Warpnie w zakresie gospodarki wodno-ściekowej (2024-10-23 17:25:15)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 11 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Emilia Kalisz; Michał
Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Piotr
Skirmuntt; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 1 - Marcin Olek;
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WSTRZYMAŁO SIĘ - 2 - Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk;
Wniosek w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 20254.
obowiązujących na terenie gminy Nowe Warpno ze zmianą: § 1 2) c zmienia się z 20 zł na 34 zł
(2024-10-23 18:05:03)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 13 - Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Emilia Kalisz;
Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Marcin
Olek; Piotr Skirmuntt; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Wiesław Andrzejewski;
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok5.
2025 obowiązujących na terenie gminy Nowe Warpno ze zmianą (2024-10-23 18:15:51)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 13 - Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Emilia Kalisz;
Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Marcin
Olek; Piotr Skirmuntt; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Wiesław Andrzejewski;
Wniosek w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 29 stycznia 2020r.6.
w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i
ustalenia wysokości stawek tej opłaty i zwolnień §1 1) § 2. ust. 1 otrzymuje brzmienie: z 42 zł
miesięcznie na mieszkańca na 40 zł miesięcznie na jednego mieszkańca, 2) § 3 ust. 2 otrzymuje
brzmienie: z 84 zł na jednego mieszkańca na 80 zł miesięcznie od każdego mieszkańca, 3) § 2
ust. 1 otrzymuje brzmienie: z 6 zł na każdego mieszkańca na 4 zł na każdego mieszkańca
(2024-10-23 18:59:16)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 13 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Paweł Wojcieszczyk;
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 297.
stycznia 2020r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi i ustalenia wysokości stawek tej opłaty i zwolnień ze zmianami (2024-10-23
19:00:34)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 13 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Paweł Wojcieszczyk;
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/034/2015 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z8.
dnia 25 marca 2015 roku. (2024-10-23 19:03:45)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
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Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł
Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/065/2015 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z9.
dnia 25 listopada 2015 roku. (2024-10-23 19:05:21)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł
Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Nowe Warpno z10.
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2025” (2024-10-23 19:12:07)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł
Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku osoby fizycznej z dnia 11 września 2024 r. w11.
sprawie bezpieczeństwa mieszkańców Nowego Warpna (2024-10-23 19:27:07)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł
Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

W dniu 23.10.2024 roku odbyła się posiedzenie IV Sesji  IX Kadencji  Rady Miejskiej w
Nowym Warpnie, które rozpoczęło się o godzinie 17:00 i trwała do godziny 19:53. Sesję
poprowadziła  Przewodnicząca  Rady  Helena  Kowalska,  protokołowała  Kamila
Harnatkiewicz.

Zgodnie z listą obecności z chwilą rozpoczęcia posiedzenia sesji, na skład 15 radnych, obecnych było
14  radnych.  W  związku  z  tym rada  posiada  quorum do  podejmowania  prawomocnych  decyzji.
Nieobecny był: Radny Łukasz Szwebel. 

Z pracowników Urzędu Gminy w Nowym Warpnie obecni byli Burmistrz Nowego Warpna Jarosław
Burba, Sekretarz Gminy Rozalia Adamska spośród Kierowników Gminnych Jednostek Organizacyjnych:
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Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Nowym Warpnie Robert Rogowski,  Dyrektor Gminnej
Biblioteki Publicznej w Nowym Warpnie Anna Twarowska, Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego
Robert Maślonkowski. Spośród Jednostek Pomocniczych Gminy obecny był, Sołtys Sołectwa Brzózki
Pan  Krzysztof  Kalisz,  Przewodnicząca  Osiedla  Podgrodzie  Iwona  Kopytowska,  oraz  goście  Halina
Utrata, Jarosław Jaguszewski.

Przebieg obrad:

00:00:01 - 00:06:00

Ad. 1 Otwarcie obrad 

Przewodnicząca  Rady  Helena  Kowalska,  na  wstępie  przywitała  wszystkich  obecnych,  oraz
przypomniała, iż prowadzona jest transmisja sesji.  Przewodnicząca oficjalnie podziękowała w imieniu
Rady  Miejskiej  w  Nowym  Warpnie  Pani  Halinie  Utrata  wieloletniej  Sekretarz  Gminy  Następnie
otworzyła obrady sesji,  stwierdziła quorum, zaproponowała porządek obrad przyjęto proponowany
porządek obrad. Przewodnicząca oddała głos Burmistrzowi Nowego Warpna

00:06:00 - 00:12:35

Ad. 2 Informacja Burmistrza o swojej działalności

Głos  zabrał  Burmistrz  Nowego  Warpna  odczytał  informacje  o  swojej  działalność  za  okres  od
19.09.2024r. Do 22.10.2024r. Następnie Pan Burmistrz omówił w kilku zdaniach bieżące inwestycje.
Powiedział również kilka zdań o ogłaszanych przetargach. 

00:12:35 - 00:16:55

Ad.  3  Podjęcie  uchwały  w sprawie zmiany uchwały  XXXIV/290/2023 Rady Miejskiej  w
Nowym Warpnie z dnia 14 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe
Warpno za rok 2024. 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Rozalia Adamska: 1. Zwiększenie dochodów (758) wydatków ( 801)
dotacja od Wojewody na pokrycie kosztów dzieci z Ukrainy w naszych placówkach oświatowych zał.
14, kwota 6.800,00 zł 2. Zwiększenie wydatków (92113) , dotacja dla Schroniska dla bezdomnych
zwierząt w Dobrej kwota 900,00 zł – remont ogrodzenia zał. 11 3. Zmiany kwot w paragrafach wg
potrzeb. Głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Pani Emilia Kalisz
odczytała stanowisko z dnia 22 października 2024 roku. Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały,
liczba członków podczas głosowania 8 za –8 Głos zabrała Helena Kowalska: Czy mamy jeszcze jakieś
pytania? Nie widzę, pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest
za  przyjęciem uchwały,  kto  się  wstrzymał,  kto  jest  przeciw.  Dziękuję  bardzo  przyjęto  uchwałę
jednogłośnie. 

00:16:55-00:20:10

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu
Gospodarki Komunalnej w Nowym Warpnie w zakresie gospodarki wodno-ściekowej 

Głos zabrała Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Nowym Warpnie Robert Rogowski: Drodzy
państwo udzielenie przedmiotowej dotacji spowoduje, iż właściciele nieruchomości którzy nie mogą
się włączyć do sieci kanalizacyjnej a rozliczają się w oparciu o wodomierz główny będą płacić takie
same stawki jak właściciele nieruchomości włączonych do sieci kanalizacyjnej. W 2023 roku dotacja
gminy wynosiła 77.700 zł natomiast wykonanie było na poziomie 42.529zl na ten rok przewidziana
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była dotacja 69.200 zł wykonanie na poziomie 36.970,90 zł. Głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds.
Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Pani Emilia Kalisz odczytała stanowisko z dnia 22 października.
Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 8 za –4, przeciw -2
wstrzymała  się  -2.  Głos  zabrała  Helena Kowalska:  Należy  dodać  przy  tej  uchwale,  że  ta  kwota
obowiązuje do 31.grudnia 2024rkuna przyszły rok kwotę dopiero będziemy ustalać.  Głos zabrała
Robert  Rogowski:  Jesteśmy  w  trakcie  negocjowania  nowej  taryfy  z  Wodami  Polskimi.  Otwieram
dyskusję Nie widzę, pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest
za przyjęciem uchwały 11 -za, wstrzymały się – 2 osoby, przeciw-1. Dziękuję bardzo przyjęto uchwałę. 

00:20:10-01:02:30

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości
na rok 2025 obowiązujących na terenie gminy Nowe Warpno 

Głos zabrał Burmistrz Jarosław Burba: Szanowni państwo uchwała jak co roku. Te stawki górne są
określone przepisami praw w projekcie uchwały jest propozycja, aby nie w maksymalnej a w obniżonej
wartości. Wprowadzamy nową pozycje opodatkowania 20,00 zł /1m stawka roczna w zależności ilość
metrów razy stawka właściciel nieruchomości ponosi opłatę za ten okres. Dlaczego ta stawka niższa
od  stawki  która  jest  34  zł  od  metra,  jeżeli  chodzi  od  budynków  za  prowadzenie  działalności
gospodarczej? Ponieważ podchodzimy do tergo, że nie jest to działalność typowo gospodarcza, która
stanowi źródło utrzymania i dochodu, która jest prowadzona w pełnym zakresie działalność okresowa
uzależniona od warunków atmosferycznych od sytuacji w kraju np. Covit. W związku tym nie jest to
typowa działalność gospodarcza, w większości te osoby wynajmujące mają inne dochody, pracują
zawodowo. Dlatego jest zaproponowana ta niższa stawka. W przypadku jeśli nie będzie niższej stawki.
Był wniosek od mieszkańców którzy wynajmują te nieruchomości. Miałem okazję spotkać się z tymi
osobami kilka miesięcy temu i faktycznie argumentacja była zasadna. Głos zabrała Przewodnicząca
Komisji  ds.  Budżetu i  Rozwoju Gospodarczego Pani Emilia Kalisz odczytała stanowisko z dnia 22
października 2024roku. Komisja proponuje nie przyjmować projekt uchwały, liczba członków podczas
głosowania 8 za –8. Głos zabrał Radny Mariusz Wnuk: Mam propozycję wstrzymania się z tą uchwałą,
radni przespali się z tym są głosy rozsądku. Osoby prywatne mieszkańcy którym podnieśliśmy kwotę
za odpady dosyć drastyczna będzie uchwała. Dla osób takich czy ona pracuje czy nie musi zapłacić.
Osoby, które wynajmują nieruchomości jednak mają spory dochód z tego i jest to krzywdzące, aby im
teraz tyla obniżać. Głos zabrał Burmistrz Jarosław Burba: Czyli uważacie Państwo, że jest to zbyt duża
obniżka. Może przedyskutujmy to teraz i wpłyną propozycję do tej kwestii. Nie ukrywam, iż ta uchwała
jest pro cedowana teraz ponieważ jesteśmy w przededniu uchwalania budżetu na kolejny rok. Chcemy
zrobić  to  rzetelnie  więc  musimy mieć  składowe prognozę.  Głos  zabrała  Przewodnicząca  Helena
Kowalska: Przypomnę jeśli mamy dyskutować w tej części, od budynków i ich części 1,05 od 1m 2,
działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie
działalności  gospodarcze  34zł  od  1m2,  budynków  mieszkalnych  lub  ich  części  zajętych  na
prowadzenie działalności gospodarczej polegającej na wynajmie pokoi gościnnych oraz budynków
letniskowych  związanych  z  prowadzeniem działalności  gospodarczej  o  charakterze  turystycznym
znajdujących  się  na  obszarach  wiejskich  oraz  miejskich  gminy:  20,00  zł  od  1m2  powierzchni
użytkowej. Skoro chcemy dyskutować ogłaszam 10 minut przerwy. 

Przewodnicząca wznowiła obrady sesji: Bardzo proszę o propozycję. Głos zabrała radna Emilia Kalisz:
Radni chcieliby wystąpić z wnioskiem formalnym zmianę w projekcie tej uchwały, która ma dotyczyć §
1 punkt 2 podpunkt c) stawka była 20 złotych radni proponują 34 zł od 1m2. Głos zabrała Helena
Kowalska: Czy są jeszcze jakieś propozycję? Jeśli nie ma to musimy zagłosować nad proponowaną
zmianą. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały, kto się wstrzymał, kto jest przeciw.
Dziękuję bardzo 13 osób za 1 osoba się wstrzymała, wniosek został przyjęty. Czy mamy jeszcze jakieś
pytania?  Głos  zabrała  sekretarz  Gminy  Rozalia  Adamska:  W  związku  z  nieobniżaniem  kwoty
należałoby usunąć cały § 2 z tej uchwały ponieważ nie udziela się pomocy deminimus, a następne
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paragrafy otrzymują kolejne numery. Nie widzę, pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania.
Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały, kto się wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję
bardzo przyjęto uchwałę 13- za 1 – osoba się wstrzymała. 

01:43:30- 01:55:20

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia
29  stycznia  2020r.  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości stawek tej opłaty i zwolnień 

Głos zabrał Burmistrz: W uchwale jest propozycja, aby wysokość opłaty od mieszkańca była 42 zł
miesięcznie przy segregacji, dwukrotna w przypadku braku segregacji, i 6 zł odpis w przypadku jeżeli
ktoś ma kompostownik. Odpady komunalne jest to temat trudny, od 9 stycznia 2022 roku w naszej
gminie obowiązuje stawa 32 zł. Nie była ona podnoszona ale w poprzedniej kadencji była pandemia i
zawirowania w pracy choroby koszty dzieci w domu lasy zamknięte , podjęliśmy z radnymi decyzję, że
nie będziemy podnosić stawek. Złożyło się nieszczęśliwie wybuch inflacji wojna, pamiętamy jak ceny
rosły. Mieliśmy świadomość że podwyżki komin rośnie. To tak pokrótce odnośnie tego dlaczego nie
było podwyżek we wcześniejszych latach. Koszt gminy w oparciu o 2023 rok to ponad milion złotych.
Nie mamy wpływu na wiele rzeczy na koszt zagospodarowania odpadów bo to instalację ustalają
inflacja,  koszty  pracownicze.  Biorąc  pod  uwagę  z  energią  z  kosztami  pracowniczymi  również  koszt
usługi firmy TOM - POL też wzrastał. To co mieszkańcy i podmioty gospodarcze, plus domki letniskowe
to przypis  roczny wynosi  640.786 zł  co powoduje,  że gmina w roku 2023 dołożyła do systemu
gospodarki odpadami kwotę 441 tyś złotych. Od razu powiem, że w latach poprzednich 2021 roku
około 267 tys., w 2022 roku około 313 tyś. Stawka tej opłaty z jednej strony mamy świadomość, że
płaca  minimalna  znacznie  wzrosła,  więc  przez  lata  nie  płacili.  Ustawodawca  określił  też  kwoty
maksymalne jakie mogą być, np. 53,56 zł . Z naszych obliczeń wynika, iż jeżeli system miałby się
bilansować a tak powinno być to musiałby to być kwota 55zł. W tym roku na dzień 30 września
ponieśliśmy koszty 882 tyś i prognoza do końca roku zakłada, że będzie to około 475 tys. w roku
2024.  Ta  podwyżka  nie  zrównoważy  ale  zmniejszy  komin.  Na  pewno  koszty  nie  będą  niższe.
Zobowiązujemy się do umieszczenia na stronie gminy i portalach społecznościowych informacji dla
mieszkańców zawierającą te dane które tu przedstawiłam aby mieszkańcy mieli świadomość ile gmina
dokłada. Głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Pani Emilia Kalisz
odczytała stanowisko z dnia 22 października 2024roku. Komisja proponuje nie przyjmować projekt
uchwały, ze zmianami które dotyczą zamiast kwoty 42 zł komisja proponuje kwotę 40 zł, oraz kwoty
zamiast 84 na 80 zł, oraz 4 zł zamiast 6 zł zwolnienie z kompostownikiem, liczba członków podczas
głosowania 8 za –8. Czy mamy jakieś pytania? Głos zabrał radny Marcin Olek: Cała sprawa toczy się o
domki letniskowe, ponieważ w naszym mniemaniu generuje dużo więcej  odpadów natomiast ich
opłaty wynoszą dużo mniej. W dzienniku ustaw pozycja 399 odnośnie utrzymania czystości i prządku
w gminach w art 6 j w podpunkcie 3 są dwa podpunkty rozliczeniowe 3 b i 3ba. 3b. W przypadku
nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na
cele rekreacyjno-wypoczynkowe rada gminy uchwala ryczałtową stawkę opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi nie wyższą niż 10 % przeciętnego miesięcznego dochodu rozporządzalnego
na 1 osobę ogółem za rok od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości
wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. Rada gminy, w drodze uchwały stanowiącej akt
prawa miejscowego, może nałożyć obowiązek ponoszenia przez właścicieli nieruchomości, na której
znajduje  się  domek  letniskowy,  lub  innej  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  rekreacyjno-
wypoczynkowe opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości określonej zgodnie z
ust. 3. Możemy zagłosować teraz na tą uchwałą z punktem 3a lub 3ba w ilości kubłów i worków. Tylko
że tą drugą uchwałę możemy podjąć do końca roku kiedy ją chcemy wprowadzić czyli przed tym
okresem  letniskowym.  Teraz  pytanie  czy6  jesteśmy  w  stanie  to  wygenerować,  bo  tak  jak  tu
uchwaliliśmy,  że  od  każdego  kubła  jest  kwota  40  zł  to  jeżeli  w  miesiącu  mamy  dany  sezon
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trzymiesięczny  cztery  tygodnie  480  zł  .  Jeżeli  przypuśćmy  ta  osoba  się  nie  zadeklaruje  która
wynajmuje, że ona będzie wybierała tylko jeden kubeł i wtedy mamy sprawę jasną mniej odpadów.
Tylko teraz pytanie czy chcemy to podejmować, czy nie? Głos zabrał Burmistrz: Jest dokładnie tak jak
pan mówi. Dlatego, że tutaj w uchwale państwo macie stawkę 267od domków letniskowych i to jest ta
stawka zryczałtowana nieprzekraczająca 10 % dochodu rozporządzalnego i jest to stawka ryczałtowa
od domku letniskowego. W sytuacji jeżeli domek letniskowy jest wykorzystywany pod turystykę pod
wynajem to dokładnie tak u nas jest dzisiaj, że osoba jest zdeklarowana składa deklarację do gminy
na adres Zakładu Gospodarki Komunalnej jak od nieruchomości w której nie zamieszkują mieszkańcy,
czyli  właściciel  tej  nieruchomości(tego  domku  letniskowego)  płaci  od  kubła,  płaci  od  kubła
zmieszanego,za kubeł bio i płaci stawkę za trzy worki po jednym na każdą frakcję. Tu nie ma potrzeby
zmiany uchwały bo stawka 267 dotyczy tego właśnie. Miejmy świadomość ze nie wszyscy posiadający
domki letniskowe wynajmują je turystą. Wychodzimy z założenia, że ta stawka jest dla tych którzy
wykorzystują domek do celów rekreacyjno – wypoczynkowych dla siebie i wtedy ma ryczałt na rok
zgodnie z ustawą. W sytuacji kiedy wynajmuje dla turystów ma obowiązek złożyć deklarację do gminy
tak jak od nieruchomości niezamieszkałej i płacę od kubła. Głos zabrał radny Marcin Olek: W porządku
ale tutaj w tym monitorze jest napisane jasno w punkcie 3bb te dwa założenia się wykluczają. Głos
zabrał Burmistrz: No tak ale my wychodzimy z innego założenia. Wracamy trochę do poprzedniej
uchwały, wychodzimy z założenia takiego domek letniskowy to domek letniskowy i  jest ustalona
kwota ryczałtu i ktoś wynajmuje domek letniskowy dla turystów czyli prowadzi działalność czyli jest w
tej  grupie  właścicieli  nieruchomości  tej  samej  to  co  mamy nieruchomości  niezamieszkałych.  Jak
wynajmuje domek letniskowy dla turystów lub dom mieszkalny za okres w którym wynajmują płacą od
kubła tak jak ci co prowadzą działalność gospodarczą. Nie ma powodu w mojej ocenie mieszać tutaj i
wprowadzać ryzyko, wprowadzimy od kubła to wprowadzimy wtedy ty właścicielom nieruchomości,
którzy mają domki letniskowe dodatkowo obowiązek, ze on będzie musiał zapłacić za kubeł, zapłacić
za worek. Głos zabrał Dyrektor ZGK Robert Rogowski: Jest uchwała podjęta przez Radę Gminy która
ilość jakie są wytwarzane w zależności od miejsca noclegowego to jest osobna uchwała, są to usług
hotelarskich dla szkół, innych nieruchomości to jest odrębna uchwała. Natomiast to co pan przeczytał
odnosi się do danej uchwały. Głos zabrał Burmistrz: W tamtej uchwale jest na przykład na miejsce
noclegowe tyle a tyle litrów. Marcin Olek: Mylimy pojęcia, jedno to jest wynajem i to jest osobny tor, a
drugie to jest posiadanie domku letniskowego i nie ważne, czy jet to na osobę prywatną, czy pod
wynajem. Tutaj w dzienniku ustaw jest, że nie ważne ile właściciel produkuje śmieci może się rozliczać
albo ryczałtem 10% albo na ilość kubłów. Moim zdaniem tak jak my mamy pół milionową dziurę w
budżecie a wiadomo że domki letniskowe dużo generują to jest szansa pozyskać dużo więcej gdyby
wybrać drugą opcję jako 3ba. Wprowadzając w sezonie rozliczenia za kubły na podstawie deklaracji.
Głos zabrał Burmistrz: Co pan powie temu przysłowiowemu kowalskiemu, który nie wynajmuje tego
domku? Marcin Olek: Panie burmistrzu ale to on określa ile potrzebuje. Jeżeli będzie przyjeżdżał co
dwa tygodnie zostawcie mi dwa razy po dwa kubły. Szukam pieniędzy dla gminy, a nie błędu w naszej
uchwale. Głos zabrał Burmistrz: Możemy tak jak pan mówi ta uchwała musi być podjęta do kwietnia
po  to  aby  mogła  obowiązywać  w  tym  okresie  ten  temat  omówimy  i  wrócimy  wraz  z  panem
mecenasem. Głos zabrał radny Paweł Wojcieszczyk: Poruszając kwestię stawki 40 zł  tak jak pan
burmistrz mówił, ze to jest mało ponieważ stawka minimalna poszła znacząco do góry, ale nad tym
moglibyśmy polemizować, mi chodzi o sens samej tej uchwały ponieważ analizuję uchwały innych
gmina jak to wygląda i tam są bardziej elastyczne widełki. Są na przykład gospodarstwo zamieszkują
dwie osoby stawka nie razy dwa w naszym przypadku 80 zł a 72 zł. Jeśli jest pięć osób w rodzinie to
nie wygenerują pięć razy tyle odpadów, to tak nie wygląda. Przyglądałem się innym gminą i są stawki
inne. Głos zabrał Burmistrz: Drodzy państwo takie rzeczy możemy oczywiście analizować tylko weźcie
państwo pod uwagę wtedy ta stawka wyjściowa nie powinna być 42 zł tylko 52 zł bo chodzi o to że
mamy dochody i wydatki. Jeżeli rozmawiamy o tym, ze rodzina i więcej osób tym mniej płaci za każdą
następną osobę, więc musimy podnieść bo jakąś pulę musimy wygospodarować dla rentowności
systemu. To nie jest tak że mam mieć dochodu 200 złotych jeżeli jednemu obniżę to drugiemu muszę
podnieść. Uważa pan że uczciwie będzie podnieść do 50 złotych dla jednej osoby w rodzinie. Paweł



9

Wojcieszczyk:  Nie,  mówię że inne gminy rozwiązały ten problem a pan tu od razu w skrajność
wskakuje. Burmistrz: Ustawa daje możliwość zastosowania pewnego systemu ulg. To co pan mówi to
jest to zastosowanie pewnego systemu ulg. Ustawodawca określa, że rada gminy w drodze uchwały
ustala stawkę jeżeli radni ustalą od mieszkańca to będzie to kwota od mieszkańca, ale nie ma takiej
konstrukcji że stawka od mieszkańca jest od pierwszego 80 zł od drugiego 72zł, tylko im więcej
mieszkańców tym mniejsza stawka ale to jest już zastosowanie ulgi tak jak by zastosować ulgę do
konkretnej  grupy.  Głos  zabrała  Helena  Kowalska:  Panie  radny  wczoraj  już  na  ten  temat
rozmawialiśmy, że trzeba by było zastosować kartę dużej rodziny. Musimy poszukać takiej formy ulgi.
Tylko to nie ww tej uchwale, która mówi o kwocie tylko w uchwale mówiącej o zasadach rozliczania.
Mówiliśmy, że będziemy próbowali to zróżnicować. Burmistrz: Weźcie państwo jeszcze jedną kwestię
pod uwagę i proszę mnie źle nie zrozumieć ja nie walczę tu o to aby wywindować kwotę tylko jeżeli
porównujemy nas  do  innych gmin,  która  ma własną instalację  z  naszą  gminą która  ma koszty
związane z transportem. Ta usługa zawsze będzie u nas droższa, ze względu na nasze położenie.
Gmina Stepnica im też się nie bilansuje, bo koszty wywozu. Dlaczego płaca minimalna poszła o 600 zł
a nie 0 200 zł bo inflacja poszła w górę. Helena Kowalska: Zakończę tą dyskusję bo nie do końca wiem
w którą stronę ona ma iść. Na pewno będziemy analizować tą uchwałę, w której mowa będzie o
zasadach rozliczania. Poszukamy ulgi i obniżki na naszym terenie. W tej chwili rozmawiamy o stawce
tak komisja zaproponowała obniżkę. Jeżeli jest jakaś propozycja odnośnie stawek to słucham. Nie
widzę, pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania nad wnioskiem ze zmianami. Kto z pań i
panów radnych jest za przyjęciem wniosku, kto się wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję bardzo za, 13
wstrzymała się 1 osoba. ie widzę, pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania nad uchwałą ze
zmianami. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały, kto się wstrzymał, kto jest przeciw.
Dziękuję bardzo przyjęto uchwałę 13- za 1 – osoba się wstrzymała. Uchwała została przyjęta.

01:55:20-01:58:20

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/034/2015 Rady Miejskiej w Nowym
Warpnie z dnia 25 marca 2015 roku. 

Rozalia Adamska: Uchwała ta jest uchwałą porządkową w związku z tym, iż wybrany został sołtysem
Warnołęka pan Mariusz Wysocki zachodzi potrzeba zmiany uchwały poborcy podatkowego w ramach
inkasa i w związku z tym projekt tej uchwały.  Głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i
Rozwoju  Gospodarczego Pani  Emilia  Kalisz  odczytała  stanowisko  z  dnia  z  dnia  22  października.
Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 8 za–8. Głos zabrała
Helena Kowalska: Dziękuje bardzo otwieram dyskusję. Czy mamy jakieś pytania? Nie widzę, pozwólcie
państwo, że przejdziemy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały, kto
się wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję bardzo przyjęto uchwałę jednogłośnie

01:58:20-02:00:00 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/065/2015 Rady Miejskiej  w
Nowym Warpnie z dnia 25 listopada 2015 roku

Rozalia Adamska: Podobnie jak w poprzedniej uchwale ta uchwała jest również uchwałą porządkową
dokonuje się zmiany inkasenta opłaty wskazując pana Mariusza Wysockiego jako obecnego sołtysa
Sołectwa Warnołęka. Głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Pani
Emilia Kalisz odczytała stanowisko z dnia z dnia 22 października. Komisja proponuje przyjąć projekt
uchwały, liczba członków podczas głosowania 8 za–8. Głos zabrała Helena Kowalska: Dziękuje bardzo
otwieram dyskusję.  Czy mamy jakieś pytania? Nie widzę, pozwólcie państwo, że przejdziemy do
głosowania.  Kto z pań i  panów radnych jest  za przyjęciem uchwały,  kto się wstrzymał,  kto jest
przeciw. Dziękuję bardzo przyjęto uchwałę jednogłośnie.
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02:00:00-02:06:43 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Nowe Warpno z
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2025” 

Rozalia Adamska: Zgodnie z uchwałą o działalności pożytku publicznego i wolontariacie rada miejska
musi przyjąć dokument jakim jest ,,Program współpracy….” jest on przyjmowany na każdy kolejny rok
kalendarzowy program został  opracowany i  zgodnie z ustawą poddany konsultacją społecznym i
konsultacje te odbyły się w dniach od 12 września do 26 września w wyznaczonym terminie żadna z
organizacji oraz podmiotów o użyteczności publicznej nie zgłosiła swoich uwag i opinii w przedmiocie
opiniowanego programu. Program ma służyć rozwojowi demokracji  lokalnej i  uspołecznianiu życia
zbiorowego. Zgodnie z programem określone w nim zostały strefy i priorytetowe zadania które będą
realizowane z organizacjami pożytku publicznego. W paragrafie czwartym określa zadania publiczne z
uwzględnieniem  działań  pomocy  społecznej  i  pomoc  osobą  w  trudnej  sytuacji  społecznej  oraz
wyrównywanie szans, wspieranie rodzin w działaniu pieczy zastępczej ochrony i promocji zdrowia
nauki  szkolnictwa  wyższego,  edukacji  oświaty  i  wychowania,  wypoczynku,  ochrony  zabytków
dziedzictwa narodowego,  wspierania rozpowszechniania kultury fizycznej,  ekologi  i  ochrony zwierząt
oraz turystyki i krajoznawstwa działania z dziedziny macierzyństwa,praw dziecka, przeciwdziałania
uzależnieniom i patologią w społeczeństwie. W budżecie pieniądze unijne na każdy rok zaplanowane
są środki  planuję się 50 tysięcy złotych wysokość tych środków zostanie dokładnie określona w
uchwale budżetowej Gminy Nowe Warpno na rok 2025. Po przyjęciu przez państwa tej uchwały i
uchwaleniu budżetu będzie możliwe ogłoszenie konkursu na składnie ofert w zakresie realizacji zadań
które  wcześniej  cytowałam.  Głos  zabrała  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  i  Rozwoju
Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz  odczytała  stanowisko  z  dnia  z  dnia  22  października.  Komisja
proponuje  przyjąć  projekt  uchwały,  liczba  członków  podczas  głosowania  8  za–8.  Głos  zabrał
Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Bartłomiej Ignaciuk odczytała stanowisko z dnia z dnia
22 października. Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 7
za–7. Głos zabrała Helena Kowalska: Dziękuje bardzo otwieram dyskusję. Czy mamy jakieś pytania?
Nie widzę, pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za
przyjęciem  uchwały,  kto  się  wstrzymał,  kto  jest  przeciw.  Dziękuję  bardzo  przyjęto  uchwałę
jednogłośnie.

02:06:43-02:21:58 

Ad.  11  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  osoby  fizycznej  z  dnia  11
września  2024  r.  w  sprawie  bezpieczeństwa  mieszkańców  Nowego  Warpna  

Głos  zabrała  Helena  Kowalska:  Drodzy  państwo  wpłynął  do  rady  wniosek  osoby  fizycznej  został  on
skierowany do komisji Skarg Wniosków i Petycji , która spotkała się w dniu 11 września 2024 roku
żeby rozpatrzeć ten wniosek. Stanowisko komisji Skarg Wniosków i Petycji odczytał Przewodniczący
komisji  Mariusz Wnuk- Mieszkanka zgłosiła się o wnikliwą analizę i  podjęcie kroków, aby zostało
zapewnione bezpieczeństwo mieszkańców Nowego Warpna. Natężenie ruchu jest bardzo duże miała
być prowadzona debata o bezpieczeństwie, miały być dyżury policji, oraz między innymi o parkowaniu
samochodów na chodnikach. Komisja w dnia 9 października 2024 komisja zapoznała się z pismem
mieszkanki z dnia 11 września 2024, oraz stanowiskiem burmistrza z dnia 8 października 2024.
Komisja uznała wniosek za zasadny i  zobowiązała Burmistrza Nowego Warna do wystąpienia do
Komendanta Powiatowego Policji w Policach o zwiększenie ilości patroli policji na terenie gminy Nowe
Warpno dla bezpieczeństwa mieszkańców. Należy również zaznaczyć, że można przypadki zgłaszać na
krajowej mapie zagrożeń. Biorąc powyższe pod uwagę komisja uznaje wniosek za zasadny. Głos
zabrała Helena Kowalska:  Dziękuję bardzo.  Na tej  podstawie została przedłożona uchwała,  tylko
szybciutko  odczytam…..  (nagranie  minuty  02:10:00).  Głos  zabrał  Burmistrz:  Krótko  bo  ja  swoje
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stanowisko w tej sprawie przedstawiłem komisji. Każdy wniosek każdego mieszkańca czy radnego,
który  idzie  w  kierunku  bezpieczeństwa  uważam  za  zasadny.  Ogólnie  przed  każdym  sezonem
turystycznym z Komendantem Powiatowym rozmawiam i proszę o zwiększoną liczbę patroli. Ie ma
tak, że w Nowym Warpnie nie ma w ogóle patroli. W tych szczególnie weekendowych odczuwamy
brak  patroli.  Komendant  tłumaczy  to  sprawami  kadrowymi,  ilością  funkcjonariuszy.  Dla  nas
bezpieczeństwo będzie zawsze priorytetem. Jestem gotów wystąpić do komendanta również pisemnie
aby to Nowe Warpno wziąć bardziej pod uwag. Jeśli chodzi przestępczość związane również z ruchem
to prawda ruch mamy olbrzymi i tylko się cieszyć, że tych wypadków i kolizji nie ma. W 2021 roku na
terenie gminy 2 wypadki, 2 kolizje, 2022 rok 0 wypadków, 4 kolizje, 2023 0 wypadków, 4 kolizje. Co
roku uczestniczę na odprawie w komendanta w Policach i  przestępczość w zakresie wykroczeń i
przestępstw w 202 roku niespełna 3% w wykroczenia niespełna 3%, w porównaniu z całym powiecie.
To  z  jednej  strony  szczęście.  Działanie  profilaktyczne  jest  bardzo  ważne.  Głos  zabrała  Helena
Kowalska: Dziękuję bardzo. Nie widzę, pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania. Kto z pań i
panów radnych jest za przyjęciem uchwały, kto się wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję bardzo
przyjęto uchwałę jednogłośnie.

Ad. 16 Komunikaty i informację

Głos zabrał radny Mariusz Wnuk: Mam pytanie o bezpieczeństwo dzieci, które dojeżdżają do szkoły w
Trzebieży. Burmistrza: To jest już indywidualna decyzja ich rodziców. Ponieważ gmina odpowiada za
bezpieczeństwo dzieci które dojeżdżają do ich placówek oświatowych,. Jeżeli ktoś podejmuje decyzje o
o wysłaniu dziecka do innej placówki ponosi odpowiedzialność. Mariusz Wnuk: Jaki nadal jest powód
przepisywania  dzieci  do  szkoły  w  sąsiedniej  gminie?  Głos  zabrał  Dyrektor  Zespołu  Szkolno-
Przedszkolnego w Nowym Warpnie Robert Maślonkowski: Nie było przypadku przepisania dziecka w
tym roku są natomiast powroty, wróciło dwoje uczniów. W ostatnim roku łącznie przybędzie nam
ośmioro dzieci. Mariusz Wnuk:  Bezpieczeństwo wyjazdu z Orlika. Burmistrza: Mogę zaprosić pana
Włodarczyka ze starostwa może da jakiś pomysł. Mariusz Wnuk: Cały czas są skargi na sprzątanie.
Robert  Rogowski:  Wszędzie  opadają  liście  i  wszędzie  jest  taka  potrzeba,  czy  w  Warnołęka  czy
Brzózkach jakie mamy możliwości tak wysyłamy. Skupiamy się na dmuchaniu liści. Sprzątamy i nie
ma efektu. Głos zabrała Przewodnicząca Osiedla Podgrodzie Iwona Kopytowska; Panie dyrektorze nam
nie chodzi o liście tylko o to, że od roku ulice Podgrodzia są zarośnięte trawami. Piękny skwer z
fontanną ścieżka z trawą. Robert Rogowski: Mam przeszkolonych pracowników z ochrony roślin, więc
w przyszłym roku będzie dokonywany oprysk i na pewno będzie to bardziej efektowne niż samo
wyrywanie. Łodygi są wyrwane a po dwóch tygodniach jest odrost. Marcin Olek: W nawiązaniu do
informacji którą wczoraj podała pani Sekretarz odnośnie stopnia recyklingu, poziom jest zawarty w
raporcie o stanie gminy na 2023 rok, są podane następujące liczby, że gmina osiąga recykling na
poziomie 44,4 % , gdzie powinna gdzie wymagany jest poziom 32% żeby gmina nie płaciła kary.
Drodzy  mieszkańcy jeżeli  odbieramy paczki  z  paczkomatu ewentualnie  jeżeli  ten  gabaryt,  który
zostaje w postaci papieru to aby to ewentualnie wystawiać przed dom niech ta śmieciarka zabiera bo i
tak przyjeżdża. Burmistrz: Recykling na dzień dzisiejszy nie najgorzej wygląda procentowo ale niestety
zmieniają się algorytmy wyliczenia i pani inspektor ochrony środowiska zgłaszała mi z taką obawą że
są prace przy tym aby bioodpadów nie uwzględnia w poziomie recyklingu, dla nas było by to słabe.
Zobaczymy bo to Urząd Marszałkowski daje nam te wytyczne. Rozalia Adamska: Najdroższą frakcją
jest  frakcja  odpadów zmieszanych,  im lepsza  segregacja  tym mniej  odpadów zmieszanych  tym
mniejsza opłata dla nas wszystkich. Radna Aleksandra Wis: Mieszkańcy również skarżą się na temat
wiat przystankowych, ze wiszą na nich plakaty sprzed kilku miesięcy i  należało by chociażby je
pościągać.  Poza  tym  te  wiaty  proszą  się  o  wymianę  koło  polnej  wybita  szyba.  Magdalena
Krasnodębska: Panie burmistrzu łatanie dziur koło Zakładu Gospodarki Komunalnej to już chyba mija
się  z  celem.  Burmistrz:  Zapiszemy w budżecie.  Kostkę  mamy tylko  za  robociznę  musielibyśmy
zapłacić. Głos zabrał Sołtys Sołectwa Brzózki: Czy są plany remontu drogi w Mszczujach? Burmistrz:
Był wniosek mieszkańców, aby udrożnić do drogi Dobieszczyńskiej. Nie zrobimy jej jako drogi gminnej
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ale tłuczeń i  te dziury jest jak najbardziej zasadne. Droga Lawendowa w Brzózkach też wymaga
takiego remontu, bo już trochę się tam ludzi pobudowało. Helena Kowalska: Chciałam się przypomnieć
o urządzeniu na siłownie zewnętrzną na Myślibórz Wielki,  obiecane w zeszłym roku. Druga rzecz
mieszkańcy Warnołęki prosili o zjazd dla autobusu. Chodzi o dziewczynki, które muszą po ciemku iść
do busa. Burmistrz: Z jednej strony to rozumiem z drugiej strony jest to droga wojewódzka oni zrobili
tam zatoczkę i przystanek a teraz chcemy aby zajeżdżał bus pod dom z trasy i pod budynki. Łuk
został wyłączony i on został i pewnie nadal jest i tu będzie się musiał zarząd druk wojewódzkich
wypowiedzieć.  Informacyjne,  abyście państwo też wiedzieli  od początku listopada pani  sekretarz
będzie też w części etatu moim zastępcą a w części sekretarzem. Także bardzo się cieszę z takiego
rozwiązania bo to nam też ułatwi i pracę szczególnie wtedy kiedy mnie nie ma i ciągłość pracy, a z
drugiej strony dzisiaj przy tej ilości inwestycji co się dzieje i co planujemy robić dla mnie jest bardzo
ważne  aby  ta  gmina  była  reprezentowana  przez  dwie  osoby  i  przy  różnych  okolicznościach  i
wizerunkowo bardzo dobrze wpłynie. 

Załączniki:

Lista obecności Radnych na Posiedzeniu IV Sesji Rady Miejskiej, oraz gości1.

Projekt Porządku Obrad2.

Zarządzenia Burmistrza Nowego Warpna za okres od dnia od 19.09.2024r. do 22.10.2024r3.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XXXIV/290/2023 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie4.
z dnia 14 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno za rok 2024.

Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego5.

Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu IV Sesji Rady Miejskiej6.

Uchwała Nr IV/030/20247.

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji  przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki8.
Komunalnej w Nowym Warpnie w zakresie gospodarki wodno-ściekowej 

Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego9.

Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu IV Sesji Rady Miejskiej10.

Uchwała Nr IV/031/202411.

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok12.
2025 obowiązujących na terenie gminy Nowe Warpno 
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Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego13.

Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu IV Sesji Rady Miejskiej14.

Uchwała Nr IV/032/202415.

Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej  w Nowym Warpnie z  dnia  2916.
stycznia  2020r.  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi i ustalenia wysokości stawek tej opłaty i zwolnień 

Stanowisko Komisji ds. Budżetu i rozwoju Gospodarczego17.

Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu IV Sesji Rady Miejskiej18.

Uchwała Nr IV/033/202419.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/034/2015 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z20.
dnia 25 marca 2015 roku 

Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego21.

Stanowisko Komisji Polityki Społecznej22.

Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu IV Sesji Rady Miejskiej23.

Uchwała Nr IV/034/202424.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/065/2015 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z25.
dnia 25 listopada 2015 roku. 

Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego26.

Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu IV Sesji Rady Miejskiej27.

Uchwała Nr IV/035/202428.

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  współpracy  Gminy  Nowe  Warpno  z29.
organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku
publicznego na rok 2025” 
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Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego30.

Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu IV Sesji Rady Miejskiej31.

Uchwała Nr IV/036/202432.

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku osoby fizycznej z dnia 11 września 2024 r. w33.
sprawie bezpieczeństwa mieszkańców Nowego Warpna 

Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego34.

Stanowisko Komisji Polityki Społecznej35.

Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu IV Sesji Rady Miejskiej36.

Uchwała Nr IV/037/202437.

                              Protokół został przyjęty na V sesji Rady Gminy Nowe Warpno w dniu 11 grudnia
2024.
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